

## Isu Isu Semasa Kepimpinan Dalam Pendidikan

Setiap pemimpin yang mengetuai sesuatu kerajaan atau negara memerlukan sentuhan yang tersendiri dalam menangani konflik. Buku ini menceritakan cara kepimpinan tokoh negarawan terkemuka Malaysia, Indonesia dan Thailand dalam aspek tersebut. Antara tokoh negarawan yang diperihalkan dalam buku ini ialah seperti Tun Abdul Razak, Tun Hussein Onn, Tun Dr. Mahathir Mohamad dan Dato Sri Najib Tun Abdul Razak serta dua orang tokoh negarawan negara lain iaitu Sukarno, mantan Presiden Indonesia dan Pridi Banomyong, mantan Perdana Menteri Thailand. Umum mengetahui setiap tokoh ada cara yang tersendiri dalam usaha memperjuangkan hak dan maruah masyarakat serta negara masing-masing. Pendekatan yang diambil oleh mereka dapat dijadikan tauladan kepada setiap lapisan masyarakat agar memupuk perasaan cinta kepada negara. Buku yang memuatkan pelbagai kisah tokoh negarawan ASEAN yang terbilang ini diharap dapat menjadi panduan dan rujukan kepada masyarakat. Buku ini juga diharap dapat memberi kesedaran kepada masyarakat dalam mengenang jasa pemimpin terdahulu yang banyak menabur bakti kepada negara.

**BUKU INI MEMFOKUSKAN TENTANG KEPIMPINAN SEKOLAH YANG**

## BERKESAN DAN BERPRESTASI TINGGI

Buku ini disediakan khusus untuk pengurus dan bakal Pengurus Muslim dan juga bukan Muslim. Bagi pengurus dan bakal Pengurus Muslim kehadiran buku ini akan mengembalikan dan mengukuhkan keyakinan mereka bahawa Islam adalah agama yang syumul. Buku ini juga turut membincangkan isu-isu berkaitan dengan pengurusan perniagaan yang boleh dipraktikkan dalam kehidupan harian. Sementara itu, bagi pengurus dan bakal pengurus daripada kalangan bukan Muslim, kehadiran buku ini akan membolehkan mereka membuat perbandingan antara pendekatan pengurusan perniagaan lazim dengan pengurusan perniagaan Islam. Perlu ditegaskan nilai-nilai yang terdapat dalam pengurusan perniagaan Islam perlu didedahkan, diambil faedah dan dieksplot bagi membolehkan setiap pengurus dan bakal pengurus sama ada dalam kalangan Muslim dan bukan Muslim untuk lebih bersedia mengambil faedah daripada kelebihan yang terdapat dalam pengurusan perniagaan Islam. Bagi mencapai tujuan murni ini, buku ini akan membongkar kekuatan yang dimiliki dalam pengurusan perniagaan Islam yang pernah diamalkan dan telah terbukti berjaya membawa kemakmuran hakiki kepada manusia sejagat untuk selama hampir 1,000 tahun.

Issues of democracy, leadership, and national security in Malaysian politics.

## Download File PDF Isu Isu Semasa Kepimpinan Dalam Pendidikan

Buku ini memuatkan maklumat yang diperlukan bagi menjadi pengetua sekolah yang efektif. Sesuai dibaca oleh para pengetua dan pentadbir sekolah. Kepimpinan koperasimemimpin dan dipimpinUtusan PublicationsKepimpinan dan pembangunan pelajar sekolah di MalaysiaPTS ProfessionalKepimpinan InstruksionalSatu Panduan Praktikal (Edisi Kedua)PTS Publications & Distributors Sdn Bhd

Role and position of noble class in political leadership of UMNO Kelantan and political patronage in Kelantan, Malaysia, 1946-1990.

Role of ulama in religious, social, organizational, and political development in Malaysia in the 20th century.

Setiap pemimpin dilahirkan sebagai pemimpin. Rasulullah SAW berkata, “Setiap kamu adalah pemimpin dan setiap pemimpin itu akan ditanya tentang natijah kepimpinannya.” –Riwayat Bukhari dan Muslim Untuk menjadi pemimpin hebat, tidak cukup hanya tahu memberi arahan sahaja. Malah, perlu bijak memberi keadilan, kesamarataan, kebebasan dan ketelusan kepada apa yang dipimpin. Maka, daripada situlah Rasulullah SAW telah dijadikan ikon sebagai pemimpin agung oleh seluruh umat manusia sehingga negara barat sendiri mengakui mengenainya.

Collection of articles on various topics dealing with Islamic issues in Malaysia.

Buku ini merumuskan semua gaya kepimpinan sebagai panduan untuk guru-guru pelatih, guru, pengetua dan juga pengurus-pengurus organisasi.

Kepimpinan Instruksional: Satu Panduan Praktikal (Edisi Kedua) berperanan sebagai panduan yang membolehkan para pembaca dan pelaksana kurikulum memahami peranan seseorang pemimpin kurikulum dan instruksional di sekolah dengan lebih mudah. Berbeza dengan buku kepimpinan yang lain, buku ini ditulis dari perspektif dan pendekatan instruksional. Ini secara tidak langsung akan memperkaya ilmu kepimpinan yang selama ini banyak dipelajari dari perspektif sains politik, pengurusan bisnes, antropologi, sejarah, psikologi, dan sosiologi. Justeru itu, kehebatan buku ini terletak pada konsep dan isi kandungannya yang lengkap dan sesuai dijadikan panduan oleh pelajar dan peserta kursus kepimpinan pendidikan.

Buku Transformasi Pendidikan dan Pembangunan Modal Insan ini adalah berkaitan dengan transformasi pendidikan di Malaysia. Buku ini banyak membincangkan tentang pentingnya pembangunan modal insan melalui transformasi pendidikan. Penerbitan buku ini bertujuan membantu para pembaca memahami dengan lebih jelas lagi matlamat sebenar transformasi pendidikan yang dilaksanakan sekarang. Adalah diharapkan transformasi pendidikan ini akan dapat memperkasakan sistem pendidikan negara dan menghasilkan pembangunan modal insan yang dapat menangani

keperluan era globalisasi dan k-ekonomi di Malaysia hari ini.

Buku ini merupakan hasil penyelidikan pelajar-pelajar Sarjana Pengajian Melayu tahun akhir sesi 2016/17 di Akademi Pengajian Melayu (APM), Universiti Malaya (UM) selama setahun dalam bidang Pengajian Melayu, yang merangkumi bahasa, sastera dan budaya. Penyelidikan yang dijalankan oleh para pelajar ini merupakan kajian bagi memenuhi kerja-kerja kursus atau kertas sepanjang pengajian mereka di APM. Setiap hasil penyelidikan mereka dibentangkan terlebih dahulu dalam kelas sarjana yang diadakan pada setiap hari Sabtu selama lima jam. Kelas sarjana ini berlangsung selama 14 minggu berturut-turut. Dalam kelas ini, para pelajar mengadakan perbincangan, pembentangan dan pembaikan dari semasa ke semasa bersama-sama pensyarah kursus dan rakan sepengajian. Akhirnya, kajian mereka ini dibentangkan dalam seminar besar yang dianjurkan oleh Bahagian Ijazah Tinggi, APM.

Nabi membawakan kebaikan kepada penduduk seluruh dunia, bukan hanya kepada umat Islam sahaja. Banyak ilmu kepimpinan yang beliau ajarkan dapat dipraktikkan oleh orang-orang Islam dan juga orang-orang bukan Islam. Buku ini menerangkan prinsip, strategi, teknik, dan SOP-SOP yang digali daripada hadith-hadith yang mempunyai elemen psikologi di dalamnya, dan bagaimana elemen-elemen itu dapat diaplikasi. Prinsip, strategi, teknik, dan SOP-SOP kepimpinan gaya Nabi dapat dikumpulkan ke dalam 2 kategori: KATEGORI 1 Dalam kategori ini adalah amalan-amalan, rutin dan ritual yang dilakukan oleh Nabi sebagai pemimpin yang beragama

Islam. Dari sudut aplikasinya, amalan-amalan, rutin dan ritual itu adalah khusus untuk ketua-ketua yang beragama Islam sahaja. Buku-buku kepimpinan gaya Nabi yang ditulis oleh golongan agamawan fokus menerangkan amalan, rutin dan ritual dalam kategori ini. Buku-buku itu hanya relevan kepada pemimpin dan ketua-ketua yang beragama Islam sahaja. KATEGORI 2 Dalam kategori ini adalah prinsip, strategi, teknik, dan SOP-SOP gaya Nabi yang bersifat universal, yang dapat berdiri sendiri, yang tidak perlu dikaitkan dengan iman dan akidah. Prinsip, strategi, teknik, dan SOP-SOP dalam kategori ini dapat dipisahkan daripada kepercayaan spiritual. Sesiapa sahaja dapat mengaplikasi prinsip, strategi, teknik, dan SOP-SOP itu. Orang bukan Islam pun dapat menggunakannya dengan mudah sekali. Jika pemimpin dan ketua hanya mengaplikasi prinsip, strategi, teknik, dan SOP-SOP dalam kategori ini sahaja pun dia sudah mampu memimpin organisasinya secara efektif. Buku ini fokus menerangkan prinsip, strategi, teknik, dan SOP-SOP dalam kepimpinan gaya Nabi yang bersifat universal.

Issues on tourism in Malaysia; collection of articles.

Autobiography of Shahnnon Ahmad, a Malaysian author.

On the Melayu Baru concept of Mahathir, vision of a modern Malaysia by the 2020s.

“Pihak universiti perlu mengurus bakat kepimpinan dalam kalangan staf akademik bagi memastikan pentadbiran universiti dapat berjalan secara efisien dan efektif bagi mencapai KPI utama sesebuah pusat pengajian tinggi...” TAN SRI ABDUL HALIM ALI -

Pengerusi Lembaga Pengarah UTM

Fenomena politik baharu yang bermula semenjak PRU-10 1999 dilihat terus mencorakkan trend pengundian dalam PRU-13 yang berlangsung pada Mei 2013. Walaupun sedemikian, fenomena sebegini bukanlah trend yang konsisten jika dilihat dari dua sudut iaitu faktor yang mendukung gagasan ini dan juga pembalikan politik lama yang berlaku selepas sesuatu PRU. Penerusan pergeseran antara politik baharu dengan politik lama ini merupakan antara inti pati yang mendasari analisis di sembilan buah negeri yang terlibat dalam PRU-13 yang lalu. Pilihan raya yang disifatkan sebagai “ibu segala pilihan raya” ini ternyata memberikan paradoks kepada kedua-dua pihak yang bertanding iaitu Barisan Nasional dan Pakatan Rakyat yang “kalah dalam menang dan menang dalam kalah”. Biarpun keputusan PRU-13 terus menghantar mesej yang politik baharu tetap menjadi taruhan dan pilihan, perkembangan selepas PRU-13 menyarankan yang kedua-dua pihak semakin cenderung untuk kembali ke politik lama demi mengimbangi tuntutan perjuangan masing-masing.

Collective biography of prominent people in Indonesia.

Perkhidmatan kaunseling adalah perkhidmatan yang profesional. Cabaran utama bagi setiap kaunselor dan pelajar kaunseling ialah untuk menjalankan sesi kaunseling yang berkesan dengan klien yang datang dari pelbagai latar belakang budaya. Ini bermakna mereka bukan sahaja mampu menterjemahkan maklumat teoretikal ke dalam pengamalan kaunseling tetapi perlu mampu menangani isu-isu profesional dan dilema

etika dalam setiap sesi kaunseling yang dikendalikan. Justeru, buku ini dihasilkan untuk memberi (1) bekalan ilmiah tentang pengetahuan, kesedaran, dan kemahiran penyelesaian dilemaetika, (2) pendedahan realistik tentang sesetengah isu etika dan profesional melalui kaedah kajian kes, dan (3) panduan strategik dalam mengurus dan membuat keputusan beretika melalui kaedah rangsangan minda dan refleksi sendiri. Dengan berbekalkan tinjauan literatur yang komprehensif, kajian kes yang pelbagai dan dapatan kajian terkini, maka buku ini diharapkan dapat menjadi panduan utama kepada para kaunselor, pelajar, pendidik, penyelidik, dan pengamal kaunseling dalam meningkatkan tahap kecekapan dan profesionalisme mereka.

Dalam buku Reformasi Radikal Tariq Ramadan sedari awal telah memberi penegasan bahawa pembaharuan agama (tajdid ad-din) yang sedang dilakukannya bukanlah sebuah perubahan yang melibatkan sumber dan prinsip fundamental dalam Islam, tetapi adalah berfokus kepada perkaedahan ataupun metodologi dalam memahami agama, diimplementasi, dan berada dalam suasana dan zaman yang berbeza. Al-Qur'an dan as-Sunnah kekal sebagai rujukan utama terhadap keimanan Islam dan ia tidak lagi menjadi suatu pertikaian dalam kalangan sesiapa pun. Tetapi kefahaman terhadapnya memerlukan suatu pembaharuan perspektif pada dunia kontemporari pada hari ini disebabkan oleh peredaran zaman telah membawa kepada pelbagai pembaharuan dan cabaran yang tidak ada pada zaman yang lampau.

Buku Kepimpinan Guru Berteraskan Ta'dib: Perspektif Baharu Kepimpinan Guru Abad



ke-21 ini amat sesuai dimiliki oleh para guru, guru pelatih, pensyarah institut pendidikan guru dan pensyarah universiti. Buku yang memberikan penekanan pada unsur keagamaan, integriti dan kemanusiaan ini menghuraikan isu berkaitan dengan kepimpinan guru abad ke-21 dan prinsip asas yang sepatutnya dimiliki oleh setiap guru dan dimensi amalan kepimpinan guru berteraskan ta'dib. Selain itu, model kepimpinan guru berteraskan ta'dib yang digarap berasaskan pandangan para sarjana Islam tersohor seperti al-Ghazali dan Ibnu Taimiyyah, serta dapatan kajian terkini turut dibincangkan. Intipati ilmu dalam buku ini wajar dihayati dan diamalkan oleh para guru dalam usaha memimpin dan membimbing pelajar mendepani perubahan dalam paradigma pendidikan pada abad ke-21 yang semakin mencabar.

Essays on current Malaysian social issues from an Islamic perspective; collection of articles.

Rujukan praktis untuk pengetua dan guru besar sekolah. Juga perlu dimiliki oleh guru dan pelajar dalam bidang pendidikan.

Buku ini menyentuh perkaitan antara dakwah dengan ilmu retorik dalam usaha mempengaruhi khalayak sasaran melalui penulisan. Dakwah merupakan aktiviti seruan yang ditugaskan kepada kaum muslimin dengan cara-cara tertentu kepada orang lain supaya melakukan kebaikan dan menjauhi perkara yang mungkar. Oleh sebab ia bersifat seruan untuk melakukan kebaikan dan larangan melakukan kejahatan, maka isi kandungan dalam dakwah menjadi tumpuan dalam mencapai matlamat dakwah. Selain

mesej dakwah, gaya penyampaian (uslub al-da`wah) merupakan elemen yang membantu mesej dakwah disampaikan dengan lebih baik dan difahami serta mampu mempengaruhi khalayak. Memandangkan usaha menyampaikan dakwah berkait dengan tugas mengubah pendapat, tingkah laku dan keyakinan manusia, maka pelbagai gaya dan pendekatan boleh dilakukan bagi mempertingkatkan keberkesanan penyampaian mesej dakwah, iaitu menggunakan ilmu retorik. Ilmu retorik yang diperkenalkan dalam buku ini dilihat dari perspektif dakwah yang tertumpu kepada kaedah untuk memanipulasi minda dan perasaan khalayaknya (uslub pembujukan dakwah) sama ada secara lembut, secara keras, secara halus, secara terus-terang, pendalilan rasional dan pendalilan emotif sesuai dengan kehendak al-Quran sebagaimana dalam Surah al-Nahl ayat 125

Aktiviti rekreasi adalah satu aspek kehidupan yang sering dianggap remeh oleh masyarakat. Namun, jika dikaji secara halus, maka kita akan mendapati bahawa rekreasi sebenarnya mempunyai peranan yang amat penting dalam memberikan nilai-nilai yang pelbagai terhadap manusia. Buku ini mendalami pengertian rekreasi, peranan dan nilai-nilai rekreasi dalam kehidupan manusia serta isu-isu pengurusan sesebuah taman rekreasi, tidak kira sama ada yang berasaskan sumber semula jadi mahupun sumber buatan manusia. Perbincangan yang diutarakan banyak menjurus kepada senario berteraskan pengurusan dan penekanan terhadap cadangan penyelesaian. Sebagai sebuah negara yang kaya dengan taman rekreasi, Malaysia

memerlukan mereka yang berpengetahuan untuk menguruskan kawasan-kawasan ini dengan baik. Buku ini boleh menjadi rujukan penting tentang prinsip dan konsep pengurusan taman rekreasi bagi mencapai objektif untuk mewujudkan budaya hidup sihat dalam kalangan rakyat Malaysia.

Koleksi temuramah Yusof Harun dengan tokoh-tokoh negara yang disiarkan sepanjang tahun 1985 di dalam majalah Sarina terbitan Amir Enterpirse. Buku ini adalah usaha sulung beliau.

Umat Islam di negara-negara Islam hari ini sedang bergelut dengan masalah sosiopolitik yang memberikan impak negatif kepada umat dan negara Islam seluruhnya. Buku ini membicarakan tanggungjawab pemimpin dan rakyat dalam pelaksanaan amanah Allah SWT untuk mentadbirkan negara menurut al-Quran dan Sunah atau disebut siyasah syar'iyah yang pernah membina tamadun Islam selama 800 tahun sehingga tumbanganya kerajaan Turki Uthmaniyah pada tahun 1924. Berjaya atau tidaknya sesebuah kerajaan Islam itu amat berkait rapat dengan modal insan pemimpin dan rakyatnya. Oleh itu, buku ini cuba untuk mengutarakan konsep asas sistem politik Islam (siyasah syar'iyah) dan metodologi pembentukan negara Islam. Selain itu, buku ini memberikan kesedaran kepada pemimpin dan rakyat tentang tugas dan tanggungjawab bersama antara mereka demi mendaulatkan negara Islam bagi menggantikan sistem politik konvensional yang telah lama bertapak. Buku ini memberikan fokus terhadap falsafah siyasah syar'iyah yang berbeza dengan ideologi

## Download File PDF Isu Isu Semasa Kepimpinan Dalam Pendidikan

dan amalan politik konvensional. Oleh sebab pendekatannya bersumberkan wahyu, maka ia bercirikan intelektual, amanah, adil, rasional, sistematik, mesra, dan keterbukaan. Maka buku ini sesuai dijadikan khazanah rujukan yang berasaskan syarikat Islam dan sesuai dibaca oleh semua peringkat masyarakat.

[Copyright: 00c992d471ea1be16e9b2afa6a687cd5](#)